



衛理公會福靈堂

FOOCHOW METHODIST CHURCH

90, Race Course Road, Singapore 218577

Tel: 62938757

Fax: 62911412

email: admin@foochowmc.org.sg

**Notice of LAST LOCAL CONFERENCE of
FOOCHOW METHODIST CHURCH
(UEN: S87CC0483E)**

13 September 2020

Notice of Call of the Last Local Conference of Foochow Methodist Church

Dear member of the Local Conference,

1. Owing to the dangers posed by the infectious disease known as COVID-19 and the safe distancing restrictions in force in Singapore to minimise further spread, and in accordance with the authority vested in the Local Church Executive Committee ("LCEC") by ¶1306A.4 of The Book of Discipline (as enacted by the Special Session of the General Conference held on 2 July 2020), Notice is hereby given that the Last Local Conference of **Foochow Methodist Church** has been called by the LCEC to be held via ZOOM **on 20 September 2020 at 5pm** to transact the following business:

Agenda

- 1) Opening Prayer
- 2) Minutes and Matters arising from 1st Local Conference
- 3) Matters arising from CAC Special Conference
- 4) Full year (1 August 2019 to 31 July 2020) report with reflection and evaluation according to direction & criteria on approved goals and plan
 - a) On CAC Direction and goals
 - b) By Pastor in charge
 - c) By LCEC chairperson and Lay Leader
 - d) By Finance Chair

- e) By Treasurer
 - f) Governance Com Chair Report
 - g) By PPRSC
 - h) On Local Preachers
 - i) By Ministry committees
- 5) Ratification of purchase of Non-profit Organization Liability Insurance
 - 6) Nomination for Local Preachers
 - 7) Nomination list for election
 - 8) Nomination list of Delegates
 - 9) Financial Budget
 - 10) Issues, concerns, and petitions to Annual Conference
 - 11) Petitions to General Conference
 - 12) Closing Prayer

2. The Notice of call and the agenda of the last Local Conference of Foochow Methodist Church can also be found on the website of Foochow Methodist Church and may be accessed at <http://www.foochowmc.org.sg/>

3. Please click on the link below to join the last Local Conference on 20 September 2020, from 4:45pm @ <https://tinyurl.com/fmc-2LC-2020>

4. If you required technical assistance for the log-in to ZOOM, you may contact our church administrative manager, Ms Wendy at 90922902 for assistance.

5. We will use the ZOOM to conduct the Last Local Conference, including for open voting.

6. CAC appointed pastors and all stewards are the voting members of the local conference. LMS, observer and honorary stewards do not need to vote. Resolution is approved by securing more than 50% of favourable votes from the voting members via ZOOM POOLING.

7. This Last Local Conference is a momentous occasion. It is the first time that the Local Conference is meeting not by physical attendance but by electronic means. Please fully co-operate with the Local Conference

recording secretary and the Church staff organising team so we may hold this Last Local Conference in a smooth and harmonious way. Please forgive any shortcomings we make and any inconvenience caused to you.

To God be the Glory!

Goh Aik Hiang

District Superintendent

District 3



The Methodist Church in Singapore



衛理公會福靈堂

FOOCHOW METHODIST CHURCH

90, Race Course Road, Singapore 218577

Tel: 62938757 Fax: 62911412

email: admin@foochowmc.org.sg

福灵堂 2020 年第二次(最后一次)牧区议会通知 (UEN : S87CC0483E)

2020 年 9 月 13 日

福灵堂 2020 年第二次(最后一次) 牧区议会通知

致牧区议会全体委员

1 基于目前受到新冠 19 疫情肆虐所带来的危险，以及安全社交距离措施预防病菌散播，新加坡卫理公会属下的本地教会执行委员会 (即执事会)，按新加坡卫理公会于 2020 年 7 月 2 日总议会特别会议中所制订法规第 306A.4 条，在此通知：福灵堂最后一次牧区议会将于 2020 年 9 月 20 日下午 5 时通过网络视频会议 Zoom 商讨以下事项：

议会议程

- 1) 开始祷告
- 2) 接受第一次牧区议会记录及引起事项
- 3) 华人年议会特别议会引起事项
- 4) 针对全年 (2019 年 8 月 1 日至 2020 年 7 月 31 日) 事工报告，并以年会所定下的目标与方向作出反省与检讨
 - a) 华人年议会目标与方向
 - b) 主理牧师
 - c) 执行委员会主席及会友领袖
 - d) 经济委员会主席
 - e) 财政
 - f) 监管委员会主席报告
 - g) 教牧与会友关系及职员委员会
 - h) 有关本处传道
 - i) 事工委员会的检讨
- 5) 批准购买非盈利机构责任险
- 6) 有关本处传道的举荐
- 7) 提名选举名单

- 8) 年会代表提名名单
 - 9) 财政预算
 - 10) 提呈年议会的课题及陈请
 - 11) 提呈总议会的陈请
 - 12) 结束祷告
-
- 2 福灵堂最后一次牧区议会通知也可以在福灵堂网站查 <http://www.foochowmc.org.sg/>。
 - 3 请于 2020 年 9 月 20 日下午 4 时 45 分开始点击 此连接 <https://tinyurl.com/fmc-2LC-2020> 参与会议。
 - 4 倘若你需要登陆网络视频会议 Zoom Meeting 科技上的协助，请联系本堂行政经理 洪敏珠，手机号码 9092 2902。
 - 5 我们将以网络视频会议 Zoom 进行会议，包括公开投票。
 - 6 年会牧者及所有执事均为牧区议会中有投票权委员。事工同工，旁听者及荣誉执事不需要投票。当于 Zoom 投票中获得有权投票委员 50% 以上的票数，议案即被批准。
 - 7 最后一次牧区议会是一次重要的会议。这是首次牧区议会不是以实体进行而是通过科技方式。请与牧区议会记录文书及教会同工团队充份合作，让牧区议会能够顺利的进行。有不便之处请见谅。

荣耀归于神。

吴奕贤牧师
第三教区长
新加坡卫理公会华人年议会